
Geachte raad; 

Namens de vier betrokken kinderopvangorganisaties wil ik u graag 

onze visie op de harnnonisatie tussen het peuterspeelzaalwerk en de 

kinderopvang geven. 

De voorliggende subsidieverordening is een eerste stap in de richting 

van de vorming van een IKC; een proces dat door alle betrokken 

partners als wenselijk en noodzakelijk wordt gezien. Om in de 

toekomst te komen tot een waar IKC waarbij niet alleen verschillende 

partijen gebruik maken van hetzelfde gebouw, maar waar de 

ontwikkeling van kinderen van O tot 13 jaar in de breedste zin van het 

woord vorm gegeven wordt, is het noodzakelijk om te starten met het 

proces van harmoniseren. Dat begint nu bij het peuterspeelzaalwerk, 

maar de partijen van de kinderopvang zijn zich er terdege van bewust 

dat het proces daarmee niet afgerond is. 

Wij begrijpen dat verandering lastig is en onzekerheid met zich 

meebrengt; zeker voor ouders van betrokken peuters en voor de 

leidsters binnen de peuterspeelzalen. Het is ons inziens dan ook van 

belang om die onzekerheid niet te lang te laten duren. 

Natuurlijk zullen er zaken veranderen; er komt bijvoorbeeld een 

andere financieringsstructuur waardoor alle ouders een financiële 

bijdrage zuilen gaan leveren. Ook komt er een breder dienstenaanbod 

voor de ouders van de peuters door de harmonisatie tussen het 

peuterspeelzaalwerk en de kinderopvang. 



Maar er blijven ook zeker een aantal zaken bij het vertrouwde; de plek 

waar de peuteropvang geboden gaat worden blijft voor het overgrote 

gedeelte gelijk en de leidster waar het kind aan gewend is, blijft 

werkzaam. 

Hoewel wij begrijpen dat het moeilijk is om afscheid te nemen van de 

peuterspeelzalen die al zoveel jaren goed werk hebben geleverd, zijn 

wij er ook van overtuigd dat we iets goeds kunnen opbouwen door 

dit proces zorgvuldig en gezamenlijk te doorlopen; met Steps en de 

verschillende opvangorganisaties samen. Wij hebben immers hetzelfde 

doel; het realiseren van kwalitatief goede opvang voor peuters waar 

peuters spelend kunnen leren. 

De gemeente Maastricht kiest er met de voorliggende nota 

uitdrukkelijk voor om een weg in te slaan die toekomstbestendig en 

vernieuwend is en zet daarmee de belangen van de opgroeiende 

kinderen in deze stad voorop. Wij als kinderopvangorganisaties willen 

graag aan de slag met het vormgeven van de doorlopende leerlijn 

van 2,5 tot 13 jaar en het vormen van IKC's. De bouwstenen liggen er; 

door een bundeling van de expertise van het peuterspeelzaalwerk en 

de kinderopvang en een intensivering van de samenwerking met het 

ondenvijs kunnen we iets heel moois neerzetten voor de opgroeiende 

kinderen in Maastricht. 

Dank u voor uw aandacht. 




